
Bestyrelsesmøde Afd. 7  d. 26-6 2014 

 

Tilstede: Alle 

1. Velkomst ved formanden 

2. Godkendelse af dagsorden – godkendt 

3. Godkendelse af forrige referat – godkendt 

4. Orientering fra Formanden: 

 10 til- og fra flytninger 

 2 klager 

 Orientering tilsendt fra Aalborg Forsyningsvirksomhed ang. 

Byplanlægning Hjørringvej og ny kloakering og cykelstier 

 Foresspørgsel fra Billardklubben ang. stolene i rummet. Anders fra 

bestyrelsen tager besigtigelse for disse inden en afgørelse 

 Forespørgsel fra beboer om et tomt kælderrum kan bruges til cykelrum. 

Bestyrelsen diskutere dette, og beslutter at give det videre til 

Ejendomsmesteren for at se hvilket rum der er tale om. Hvis det er et 

af de kreative rum, så vil bestyrelsen godt give lov til brug for cykler 

MEN KUN MIDLERTIDIG TIL LÅNS! Da der er lavet beslutning om at 

disse rum er forbeholdt kreativitet for beboerne. 

5. Kasserens beretning: 

 Intetr at berette 

6. Orientering fra Hovedbestyrelsen 

 Henny referere fra dette 

7. Indkomne foreslag til drøftelse og beslutning: 

 Ændring af Husorden side 5 Garager: Et forslag stillet af Formanden fra 

bestyrelsen omkring en ændring i udformning af side 5, som er blevet 

forklaret af Administrationen at der ikke kan ændres væsentlig i dette 

emne. Derfor beslutter en enig bestyrelse at bakke op om at formandens 

foreslag bliver trukket tilbage. 

8. Aktiviteter: 

 Skilt til sommerfest sættes op nu for at vise der kommer en aktivitet i 

august. Fritz og hans mænd står for dette. Dorthe laver opslag til  

Anders som laver print – disse sættes op tidligst 2-3uger før selve 



arrangementet. Der laves en lille ”reminder” som sættes op hurtigst 

muligt, med henvisning til skiltet og senere opslag med endeligt program 

for dagen. 

9. Eventuelt: 

 Netcafe: Der tales om denne og den manglende tilslutning siden 

marts/april. Der har været et godt tilslutning hen over vintermånderne, 

så der konkluderes at det manglende fremmøde skyldes foråret og 

sommeren. Der har været flere gange siden marts hvor der ingen er 

fremmødt overhovedet, og derved har netcafeen lukket tidligere end 

beregnet – bestyrelsen bliver enige om at uanset om der kommer nogle 

eller ej så holder nercaffen åben i det tidsrum som der er sat. Der 

lukkes ned for netcaffen hen over sommeren med begyndelse fra d.d. og 

der tales om ændringer på åbningstider og dage for netcafeen i det 

kommende efterår samt tages det op til evaluering for hvordan denne 

kan gøres interessant for beboerene. Dette tages op ved næste 

bestyrelsemøde. Netcafeen lukker op umiddelbart derefter og opslag 

kommer op for dette, når tiden nærmere sig. 

 Hjertestarter: Der spørges til om der kan laves et ”kursus” i fælleshuset 

for beboerne i afdelingen som måtte ønske vejledning i håndtering af 

denne. Der forhøres nærmere. Bestyrelsen henviser til Allan Kirch fra 

Administrationen at der på inforskiltene i opgangene skrives at der 

findes en hjertestarter på væggen ved vaskehuset 

Næste møde den 11 august kl 18. 

Referenten takker for et godt møde  

 


